
Brøndby d. 20.05.2025 

 

Referat styrelsesmøde fredag d. 23.05.2025 fra kl. 10.30 – 14.00 afholdt på UCN 

 

Dirigent: Rasmus Ref: Nils 

Tilstede: Helle, Rikke, Morten, Latifa, Anita, Lotte, Rasmus, Nils 

Afbud: Marlene, Birgitte 

 

1: Den gode historie TR M. Tesfaye og Kåre Dybvad på besøg på BV om modtagebørn-
problematik. Positivt at vi har været med til fået løftet denne 
dagsorden, med bl.a. vores resolution fra GF til regeringen og 
Folketinget. Det ser ud til at det bliver et tema i den kommende 
økonomiaftale med kommunerne. 

Faglig klub på Tornehøj var online. God mødeform. God 
evaluering af fagfordelingsproces. 

2: Info fra div. udvalg RJ 

NG 

RD 

4. FU: Der bliver ikke valgt et 4.FU-medlem i næste skoleår, da 
ingen TR ønsker rollen. 

Der arbejdes på at opgaver løses i små ad hoc udvalg. 
Økonomien findes i vederlaget for 4.FU.  

Vi udarbejder vedtægtsændringer der kan rumme denne 
arbejdsform. 

Forretningsordenen blev debatteret, så den tilrettes til 
nuværende arbejdsform.  

3: Opsamling fra OK26 
møder på skolerne 

 
Krogagervej: Sundhedsforsikring via OK, afsøge fritvalgsordninger 
yderligere 

BØ: Reallønssikring, afklaring på beslutningsniveauer, den gode 
opgaveløsning indenfor rammen (vi skal især se på 
klasselæreropgaven i lokalaftalen), fleksibel udfasning af 
arbejdslivet uden løntræk. 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Furl41.mailanyone.net%2Fscanner%3Fm%3D1uR5Xl-000000006ld-3XYU%26d%3D4%257Cmail%252F90%252F1750063800%252F1uR5Xl-000000006ld-3XYU%257Cin41q%257C57e1b682%257C25250767%257C14105258%257C684FDAC9A0608B965F8C0056F073306D%26o%3D4phtf%252F%252F.t%253Au%26s%3DSNHHaMK6_3GkTwul_P4Vp1TkYgA&data=05%7C02%7Cnigr%40dlf.org%7Cf1bcf1681a444866fee508ddacb2d473%7Cb945e2f6c653475e8c0f97412294e26c%7C0%7C0%7C638856606276311404%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=qwJW6E7AkEhLO%2BqJR4D%2FlMhTrkmb%2FA6sMJ5XuVN%2F0Kw%3D&reserved=0


BSO: Inklusion, flere seniordage, anciennitetsforløb 16 år, den 
gode opgaveløsning indenfor rammen (vi skal især se på 
klasselæreropgaven i lokalaftalen). 

4: KV 25 – breve til KB RJ Opsamling fra medlemskursus ift indhold i henvendelser til 
lokalpolitikere. Overordnede store temaer er: Inklusion, 
modtageklasser, arbejdsmiljø, balancen mellem undervisning og 
øvrige opgaver i skolen. Folkeskolens økonomi, især den almene 
sektors ressourcer. Rekrutteringsudfordringer (forskel på 
skolerne). 

5: Punkter til næste 
møde 

 
KV25 strategi 

Forretningsorden 

6: Evt. 
 

Forslag til dato for styrelseskursus 22/9-24/9, afsøgning af 
muligheder 

7: Referat oplæses og 
godkendes 

 
Oplæst og godkendt af styrelsen:) 

 
 

                

 

 

 


